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Képviselő-testületének 

               Humán Bizottsága 

 

1/2023. HB 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült:  A Humán Bizottság 2023. január 19-ei, rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány  

I. emelet 112. terem 

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Hermann Istvánné, Jugovics Józsefné és 

Péter Dániel bizottsági tagok 

  

Távol voltak: Jónás Róbert, Papp Péter Attila és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági 

tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 órakor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. Javasolta, 

hogy a meghívóban kiküldött napirendi pontokat tárgyalják, a testületi előterjesztések közül pedig 

csak a bizottság hatáskörébe tartozókat. (Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, 

a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, Az OSE Lions Sport 

Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási szerződése, Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei 

telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak nyári nyitvatartási rendje, A Kölcsey Ferenc Művelődési 

Központ és Könyvtár Oroszlány 2023. évi munkaterve). 

 

Miután más javaslat nem volt, kérte szavazzanak a napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

1/2023. (I. 19.) határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a 2023. január 19-ei, 

rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés 

1. A Képviselő-testület 2023. január 26-ai ülése nyílt előterjesztéseinek megvitatása 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási szerződése 

- Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak 

nyári nyitvatartási rendje  

- A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2023. évi munkaterve 

2. ORKA Oroszlányi Búvárklub kérelmének elbírálása 

3. A 2023. évi költségvetés előkészítése 

4. A Humán Bizottság 2023. évi munkatervének elfogadása 

5. Kérdés, interpelláció 
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Zárt ülés: 

6. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. január 26-ai ülése nyílt előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

2/2023. (I. 19.) határozata 

 „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási szerződése 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, hogy miből adnak visszatérítendő támogatást az 

OSE-nak? Nem lát továbbá fedezetet arra, hogy az OSE miből fogja ezt visszafizetni. Ha a Tao-

támogatásból, az számára problémás, mert tudomása szerint a Tao-támogatás az utánpótlásra és a 

csarnoküzemeltetésre fordítandó. 

 

15 óra 4 perckor Jónás Róbert külső bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 5 fő. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag tart attól, hogy a visszafizetés határideje előtt 1 héttel az OSE 

vezetősége bead egy kérelmet, hogy az önkormányzat engedje el az 50 M Ft hitelt.  

Jelezte, ezt az előterjesztést a képviselő-testületi ülésen nem fogja megszavazni.  

Nemtetszését fejezte ki azért is, hogy az OSE vezetősége állandóan az utánpótlás-nevelésre 

hivatkozik, de 18 éves korukban elmennek ezek a gyerekek. Volt egy NB II-es csapat, 22 oroszlányi 

gyerek játszott benne, a kiscsarnokban 300-400 fő szurkoló volt. Megszüntették ezt a csapatot, és 

akkor nem kérték ki az önkormányzat véleményét. Annyira sem vették a fáradtságot, hogy fizetőssé 

tegyék a meccseket, hogy fennmaradhasson az a csapat, hanem szélnek eresztettek 22 tehetséges 

oroszlányi gyereket. 

 

15 óra 7 perckor Papp Péter Attila bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 6 fő. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag Székely Antal elnök válaszára felvetette, milyen profi csapat az, 

amelyik egy negyedben dob 6 pontot és kap 30-at. 
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Jugovics Józsefné bizottsági tag véleménye szerint, ha nincs a felnőtt csapat, akkor a Tao-támogatás 

sem fog jönni és akkor utánpótlás-nevelés sem lesz. 

 

Székely Antal elnök hozzátette, az összes többi sportág sem kap Tao-támogatást. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag megjegyezte, az összes sportágban nincs annyi gyerek, mint az OSE-

nél. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen és 3 nem szavazattal az 

előterjesztést nem fogadta el és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

3/2023. (I. 19.) határozata 

„Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási szerződése”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága nem javasolja elfogadásra 

a Képviselő-testületnek „Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási szerződése” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak nyári 

nyitvatartási rendje 

 

Benyiczki Ágota óvodavezető jelezte, a nyári nyitvatartás az előterjesztésben leírtak szerint alakul. A 

Brunszvik Óvodában lesz az ügyelet, a nyár elején tovább lesznek nyitva a kis óvodák. Így jobban 

tudják szervezni a nyarat. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, hogy miért kellett ma kimenni a pincéhez? 

 

Benyiczki Ágota óvodavezető elmondta, mert a födém meg van hajolva a pincében, a statikus 

megvizsgálta és az aládúcolásra tett javaslatot.  

 

Katonka Anita óvodavezető-helyettes elmondta, többen jelezték, hogy a pincének a födémrészén, az 

épület alapszerkezetében a vasbeton gerendák meg vannak hajolva. Nagyon magas a páratartalom az 

épület alatt és a vasszerkezetek elrozsdásodtak. Elég nagy távolságra vannak az aládúcolások. A 

statikus elkészítette a műszaki tervet, tett javaslatot arra, hogyan kell az aládúcolásokat megcsinálni. 

Most a hivatal városfejlesztési és –üzemeltetési osztálya megnézte, és mivel nem tudják, mikor hajlott 

meg ez a vasbeton szerkezet (az utóbbi időben, vagy már az épület építése után nem sokkal), ezért 

megpróbálják megnézni, hogy van-e elmozdulás, tehát folyamatos megfigyelés alatt lesz.  

 

Jónás Róbert bizottsági tag kérdésére – Van-e a javításnak forrása? – Benyiczki Ágota óvodavezető 

elmondta, ígéretet kapott arra a polgármester úrtól, hogy ha indokolt a javítás, akkor meg fogják 

keresni a forrását. 

 

Jónás Róbert bizottsági tag véleménye szerint ezt nem megfigyelni kell, alá kell támasztani. A mérés 

csak plusz költséget jelent, úgyis az lesz a vége, hogy ki kell váltani az elkorrodált áthidalókat. 

 

Benyiczki Ágota óvodavezető hozzátette, a pincében a szellőztetést is meg kellene oldani, mert a 

többi is el fog rozsdásodni. 
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A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2023. évi munkaterve  

 

Takács Tímea intézményvezető jelezte, összeállították az idei évi munkatervüket. Beletették a nagy 

nemzeti ünnepeket, illetve a szokásos programjaikat. A civil csoportokkal igyekeznek ugyanúgy 

együttműködni, mint az elmúlt években. Mivel a költségvetés egy jó ideje nehezen kezelhető, idén is 

igyekeznek a terembérletekre nagy hangsúlyt fektetni, és megpróbálják a bevételeiket növelni. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdésére – A presszó részre nincs jelentkező? – Takács Tímea 

intézményvezető elmondta, jelentkező lenne, csak nagyon magas lenne a bérleti díj a fűtés miatt. 

Jelenleg 3 nagy zongora van a presszóban elhelyezve. 

 

Jónás Róbert külső bizottsági tag felvetette, az, hogy az önkormányzat egy része átköltözött a 

művelődési ház épületébe, mennyire érinti a terem-bérbeadást? Nincs nagyobb kiesés a bevétel 

kapcsán? 

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, természetesen érinti, de tudják kezelni. 

 

Jónás Róbert külső bizottsági tag kérdése az volt, hogy az önkormányzat kompenzálja ezt? 

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, az önkormányzat nem fizet bérleti díjat. Kevesebb lesz a 

terembérleti díjból a bevételük, nyilván kicsivel magasabbak lesznek a közüzemi számlák is, de ez a 

költözés olyan megoldás volt, amit meg kellett lépni mindkét fél részéről.  

 

15 óra 26 perckor Dr. File Beáta jegyző megérkezett a bizottság ülésére. 

 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak nyári 

nyitvatartási rendje 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, a bölcsőde szokásos leállása 4 hét, a fenntartónak kell 

dönteni arról, hogy ez mikor van. Tavaly 6 és 21 fő között volt az igénybevétel. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdésére – Az új rész ki van már nyitva? – Baráth Domonkos 

intézményvezető elmondta, hogy nincs. Az engedélyeztetési eljárás elkezdődött, Bartalus László 

osztályvezető tudja megmondani, hogy áll ez a folyamat. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

4/2023. (I. 19.) határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak 

nyári nyitvatartási rendje” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány 

Város Óvodáinak nyári nyitvatartási rendje” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

Székely Antal elnök kérte szavazzanak a művelődési ház munkatervéről szóló előterjesztés 

támogatásáról. 
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A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

5/2023. (I. 19.) határozata 

„A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2023. évi munkaterve”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2023. évi 

munkaterve.” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

2.  NAPIRENDI PONT: ORKA Oroszlányi Búvárklub kérelmének elbírálása 

 

Székely Antal elnök ismertette a kérelmet. Hermann Istvánné bizottsági tag felvetésére a dátumokat 

egyeztették, majd kérte, szavazzanak a kérelemről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

6/2023. (I. 19.) határozata 

az ORKA Oroszlányi Búvárklub kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága hozzájárul, hogy az 

ORKA Oroszlányi Búvárklub a 2022. évi társadalmi és sportcélú pályázaton elnyert 166.000 Ft 

támogatást teljes mértékben uszoda sávbérlés céljára használja fel.  

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

3. NAPIRENDI PONT: A 2023. évi költségvetés előkészítése 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak a 

tervezetről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

7/2023. (I. 19.) határozata 

 „A 2023. évi költségvetés előkészítése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

2023. évi költségvetés előkészítését. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

4. NAPIRENDI PONT: A Humán Bizottság 2023. évi munkatervének elfogadása 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak a bizottság 

munkatervéről.  
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A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta a 

munkatervét és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

8/2023. (I. 19.) határozata 

a Humán Bizottság 2023. évi munkatervéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja a 2023. évi munkatervét. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Székely Antal elnök felvetette, van-e arra lehetőség, hogy a helyi adózással kapcsolatos rendeletet 

lefordítsa valaki magyarra. Amióta a postaládákba bekerültek ezek a nyomtatványok, azóta 

folyamatosan hívják ezzel kapcsolatban telefonon. Ez a nyomtatvány – véleménye szerint - az átlagos 

magyar ember számára teljesen érthetetlen. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag felvetette, mind a bizottsági ülésen, mind a képviselő-testületi ülésen, 

az elfogadást előtt megkérdezte, hogy lehet-e magyarosítani?  

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, a nyomtatvány központi, nem lehet benne módosítani. A héten elindult 

az ügyféláradat, 107-en voltak tegnap bent az adócsoportnál. Az elektronikus kitöltő oldal sárgával 

jelzi, amit ki kell kitölteni. A papír alapú kitöltéshez segítségül egy kitöltött példányt ki fognak tenni 

mintaként a hivatal információs szolgálatán. 

 

Ezt követően a jelenlévők a nyomtatványról egyeztettek. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, így Székely Antal elnök 15 óra 43 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök  bizottsági tag  


